

成都 / 九寨沟 / 黄龙 / 都江堰 / 峨眉山 / 乐山 CHENGDU / JIUZHAIGOU / HUANGLONG / DUJIANGYAN/ MOUNT.EMEI / LESHAN

Giant Buddha 乐山大佛

Singapore 🛪 Chengdu

Tour Code: JCCL-6

8D7N





中国





Huanglong Scenic Area 黄龙风景区

行程次序,以当地旅社安排为准。 *图片仅供参考

Guanxian Ancient Town 灌县古城

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement. *Pictures shown are for illustration purposes only



精简行程

新加坡式成都 第一天

(机上用餐/午/晚)

- ☑ 洛带古镇
- ☑ 午餐后入住酒店休息
- ☑ 宽窄巷子
- ☑ 人民公园 (茶费自理)

第二天

成都日九寨沟

(早/午/晚)

- ☑ 叠溪海子
- ☑ 松潘古城 (不含上城墙)

九寨沟 第二千

(早/午/晚)

☑ 九寨沟风景区 (含环保车散票)

第四天

九寨沟昌黄龙昌都江堰

(早/午/晚)

☑ 黄龙风景区 (不含缆车和接驳车)

第五天

都江堰 🚍 峨眉山

(早/午/晚)

- ☑ 川菜博物馆
- ☑ 钟书阁
- ☑ 仰天窝熊猫网红广场自拍
- ☑ 灌县古城
- ☑ 报国寺
- ☑ 酒店内含温泉 (需自备泳衣)

第六天

峨眉山昌乐山昌成都

(早/午/晚)

- ☑ 乐山大佛 (游船)
- ☑ 黄龙溪古镇
- ☑ 天府双塔
- ☑ 交子之环廊桥 (夜景)

第七天

成都

(早/午/晚)

- ☑ 熊猫基地 (含电瓶车)
- ☑ 漫花山庄(不含玻璃桥)
- ☑ 春熙路步行街
- ☑ 远洋太古里
- ☑ IFS国际金融中心
- ☑ 锦里古街

第八天

成都式新加坡

(早/机上用餐)







/ 7早餐/7午餐/7晚餐 风味餐:

- ★ 客家风味
- ★ 川菜风味
- ★ 羌族风味
- ★ 藏式风味 ★ 景区自助餐 ★ 粤菜风味 ★ 四川火锅
- ★ 峨眉风味

观光景点:

- **橢貓基地** 世界著名的大熊猫迁地保护基地、科研繁育基地、科普教育基地和文化旅游 基地,占地面积3.07平方公里。作为"大熊猫迁地保护生态示范工程",以保护和繁育 大熊猫、小熊猫等中国特有濒危野生动物而闻名于世。这里山峦含黛,碧水如镜,林涛 阵阵, 百鸟谐鸣, 是天然的大熊猫野化放归基地。
- 天府双塔 成都地标性建筑,又名"交子双塔" (218米摩天大楼变巨幕),双塔外立 面安装了5.2万平方米的LED屏幕, 灯光与建筑完美融合, 夜晚双塔流光溢彩的灯光秀尤 为引人注目,是成都新晋网红打卡地,观览中国科技魅丽。
- 春熙路时尚步行街-被誉为中国特色的商业街,时尚中心,美食小吃云集之所。
- **锦里古城** 现为成都市著名步行商业街,为清末民初建筑风格的仿古建筑,以三国文化 和四川传统民俗文化为主要内容,这里有各式各样的当地美食,手工艺品可购买作纪念 品送于亲友。

九寨沟(平均海拔约2000-3000米左右)

九寨沟风景区 - 位于四川省阿坝藏族羌族自治州九寨沟县内, 地处青藏高原、川西高原 向四川盆地过渡地带,是一条纵深50余千米的山沟谷地,又树正沟、则查洼沟和日则沟 三条沟构成,森林覆盖面积80%,因沟内有九个藏族村寨坐落在这片美丽的高山湖泊中 "雪山、海子、彩林、叠瀑、藏羌风情"系九寨五绝,驰名中外。

龙(平均海拔约3000-4000米左右)

黄龙风景区 - 位于四川省阿坝藏族羌族自治州松潘县境内, 主景区黄龙沟位于岷山主峰 雪宝顶下,以彩池、雪山、峡谷、森林"四绝"著称于世,是中国唯一的保护完好的高 原湿地, 1992年被联合国教科文组织列为世界自然遗产。

都江堰

灌县古城 - 被誉为"山水入怀、生活道场"的灌县古城,以厚重的文化积淀 、特有的风 土人情和浪漫的生活情调吸引四面八方的来客。

峨眉山

报国寺 - 是峨嵋山第一座佛寺、门户。建于明万历年间,寺内正殿原供奉着佛、道、儒 三教的代表, 故为"三教会宗。

乐山

乐山大佛 -《世界文化与自然双遗产》,乘船远眺高71米、被誉为世界第一大佛。 大佛 是一座弥勒佛坐像,刻在凌雲山的岩壁上,几乎与山齐高,腳踏江水,十分雄伟。

注意事项

- 高原反应 此行程内景点多数属于高海拔地区,为防高山反应,老年人和身体弱者需备好药品,最好配备小型氧气瓶;游客在高原旅行期间禁止饮酒,不要剧烈运动,多食蔬菜和水果;心脏病患者和患有哮喘的人不建议参与此行程。
- 2. 高原气候 高原气候变化多样,昼夜差问大;气候多变请带足保暖防寒衣物,也随时可能下雨,倾斜带好雨伞或雨衣,高原 山区紫外线、日照、阳光反射都很强, 1 手套, 围巾, 防滑性好的旅游或蹬步鞋。 旅客长时间在户外活动,需要带上太阳镜,防晒霜,润唇膏,穿好防晒衣保护皮肤,
- 3. 如行程景点因天气或其他不可抗拒因素不对外开放,将改为其他景点游览。
- 4. 各段景点区内都有标注温馨提示以及注意事项,请游客认真阅读,避免意外发生。

$\star\star\star\star\star$

酒店住宿(7晚)

- ✓ 成都雅爵酒店或同级
- 九寨沟千鹤丽呈酒店或同级
- 都江堰古城国际度假酒店或同级
- x3晚 x2晚 x1晚
- x1晚
- 峨眉山林溪酒店(含温泉)或同级

推荐自费项目:峨眉功夫秀+ 九寨藏羌歌舞秀+ 廊桥夜景(RMB 380/人)

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





SINGAPORE **₹** CHENGDU

(MOB/L/D)

- ☑ Luodai Ancient Town
- ☑ Check-In Hotel after Lunch
- ✓ Wide And Narrow Alley
- ☑ Peoples Park (Tea at Own Expense)

CHENGDU 🚍 JIUZHAIGOU **D2**

(B/L/D)

- ☑ Die Xi Lake
- ☑ Songpan Ancient Town (Outlook)

JIUZHAIGOU D3

(B/L/D)

☑ Jiuzhaigou Scenic Area (Include Eco Bus)

JIUZHAIGOU 🚍 HUANGLONG DUJIANGYAN

(B/L/D)

☑ Huanglong Scenic Area (Exclude Cable Car & Buggy Ride)

DUJIANGYAN - MOUNT.EMEI

(B/L/D)

- ☑ Sichuan Cuisine Museum
- ☑ Zhongshuge Bookstore
- Yangtianwo Plaza
- ☑ Guanxian Ancient Town
- ☑ Baoguo Temple
- ✓ Hotel Hot Spring (Self Prepare Swimsuit)

MOUNT.EMEI 🚍 LESHAN CHENGDU

(B/L/D)

- ☑ Leshan Giant Buddha (Boat Tour)
- ☑ Huanglongxi Ancient Town
- ☑ Tianfu Twin Tower
- ☑ The Ring of Jiaozi (Night View)

CHENGDU

(B/L/D)

- ☑ Panda Base (Include Buggy Ride)
- \checkmark Manhua Manor (Exclude Glass Suspension Bridge)
- Chunxi Road Pedestrian Street
- ☑ Sino-Ocean Taikoo Li
- ☑ Chengdu International Financial Centre
- ☑ Jinli Ancient Street

CHENGDU TSINGAPORE

(B/MOB)







- 7 Breakfast / 7 Lunch / 7 Dinner Special Cuisine:
- ★ Hakka Cuisine
- Qiang Cuisine Tibetan Cuisine
- ★ Cantonese Cuisine
- - ★ Emei Cuisine ★ Sichuan Hot Pot
- ★ Sichuan Cuisine
- ★ Scenic Buffet

TOURIST ATTRACTIONS:

CHENGDU

- Panda Base The Panda Base is a world-renowned giant panda conservation base, scientific research and breeding base, science education base and cultural tourism base, covering an area of 3.07 square kilometers. It is famous for protecting and breeding endangered wild animals unique to China, such as giant pandas and red pandas.
- Tianfu Twin Towers A landmark in Chengdu, also named 'Jiaozhi Twin Towers' (218-meter skyscrapers with an enormous LED screen) stand tall. The exterior of the twin towers is adorned with a 52,000-square-meter LED screen, seamlessly integrating light and architecture. Especially captivating at night, the towers put on a dazzling light show, making it a popular spot for photo enthusiasts in Chengdu, showcasing the enchanting blend of technology and beauty in China.
- Chunxi Road Pedestrian Street Revered as a distinctly Chinese commercial street, is a fashion hub and a gathering place for delicious snacks and cuisine.
- Jinli Ancient Street The First Street of Shu Kingdom, and it's a famous snack street in Chengdu.

JIUZHAIGOU (AVERAGE ALTITUDE 2000-3200M)

Jiuzhaigou Scenic Area - Jiuzhaigou National Park is a network of valleys in China's Sichuan province. In the northern Shuzheng Valley, Nuorilang Waterfall cascades from the edge of a large tree-fringed lake. The Zharu Monastery is a place of worship for the park's Tibetan villages. In the south, Rize Valley's mountains are covered with ancient forests. Fallen trees are scattered on the bottom of the striking, multi-coloured Five Flower Lake.

HUANGLONG (AVERAGE ALTITUDE AT 3000-4000M)

Huanglong Scenic Area - This area is known for its colourful travertine pools formed by calcite deposits, especially in Huanglonggou (Yellow Dragon Gully), as well as diverse forest ecosystems, snow-capped peaks, waterfalls and hot springs. Huanglong was declared a World Heritage Site by UNESCO in 1992 because of its outstanding travertine formations, waterfalls and limestone formations as well as its travertine terraces and lakes rating among the three most outstanding examples in the world.

DUJIANGYAN

Guanxian Ancient Town - Attracts visitors from all over the world with its rich cultural heritage, the main scenic spots are South Bridge, West Street, Confucian Temple, Water Conservancy Mansion, Yangliu River etc.

EMEI

Baoguo Temple - Buddhist Temple located on Mount Emei, its origins to the former Huizong Hall, founded by Mingguang in the Wanli period of the Ming Dynasty.

LESHAN

Giant Buddha - The stone sculpture faces Mount Emei, with the rivers flowing below its feet. It is the largest and tallest stone Buddha statue in the world. Has been listed as a UNESCO World Heritage Site since 1996.

Remark

- Altitude Sickness Most of the scenic spots in this trip belong to high altitude areas

- All the scenic spots are marked with warm reminders and precautions, please read carefully to avoid accidents



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

+ LANDSCAPE BRIDGE NIGHT SCENE (RMB 380/PAX)

- ✓ Chengdu Yajue Hotel or Similar Class
- ✓ Jiuzhaigou Qianhe Rezen Hotel or Similar Class
- ✓ Dujiangyan Ancient City International Resort Hotel or Similar Class
- ✓ Mount.Emei Linxi Hot Springs Hotel or Similar Class
- x 1 Night x 1 Night

x 3 Nights

x 2 Nights

OPTIONAL TOUR: EMEI KUNGFU SHOW+ JIUZHAIGOU TIBETAN SONG AND DANCE SHOW

General Information

·成都 CHENGDU·

**** 🌐 **



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441